
Guds medarbejdere. 
 
 

KUN KRISTUS KAN FRELSE VERDEN. 
 
MEN HAN KAN IKKE FRELSE DEN ALENE. 
 
Det er denne overbevisning, der har båret den kristne 
mission frem. 
 
Vi driver mission, fordi alle mennesker trænger til Kri-
stus. Vi gør det udelukkende af den grund. 
 
Og fordi Kristus bad os bringe evangeliet om Ham til 
alle verdens nationer og folkeslag, derfor går vi ud. 
 
Vi ser på hedningerne som medarvinger til Guds rig-
dom i Jesus Kristus, og dette må vi fortælle dem. 
 
Vi kan ikke holde arven for os selv, når den er bestemt 
for alle. Den skal deles og modtages. 
 
Jesus lærte os at bede: ”KOMME DIT RIGE.” 
 
Mission er denne bøn omsat i handling. Og meget er 
endnu ugjort. Alt for mange har endnu ikke fået det at 
høre – eller, de har ikke rigtigt forstået budskabet. 
 
Derfor er der behov for mange flere arbejdere i Herrens 
vingård. 
 
Vil du melde dig som Guds medarbejder i vingården? 
 


